
Bestyrelsesmøde afd. 7 den 2-10 2014 

Tilstede: Alle 

Konstituering efter beboermøde – Pia kasserer og Dorthe referent. 

Før mødet startede, fortalte Jens Erik om helhedsplan og kommende infomøder til beboerne, som 

kommer snarest inden der skal være et beslutningsbeboermøde, omkring december. Der bliver 

udsendt infoblad til alle beboere inden for den kommende tid. 

1. Velkomst ved formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra formanden: 

 Anders og Ole skal til møde med LBF ang. 360 graders renovering – Ole blev 

interviewet til det kommende infoblad 

 17 fra- og tilflytninger 

 2 klager over husdyrhold og 2 klager over larm 

5. Kasserens orientering 

 Intet at berette 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

 Henny orienterer fra referatet 

7. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning: 

 Opstart af NetCafe – opslag kommer op snarest i alle opgange – åbningstider bliver 

hver torsdag ml. 15-17 og ml. 19-21 med opstart torsdag den 23. okt. 

 Helhedsplan: Jens Erik orienterede om det før mødet 

8. Aktiviteter 

 Tysklandstur: opslag kommer ud i den kommende uge – der sælges billetter den 9.- 

og 16. okt. i vaskeriet.  

9. Eventuelt 

 Printerpatroner til printer i utt. 8 kælderen – kan hentes på kontoret i 

administrationen. 

 Engangsgrill bliver sat på bordene ved grillpladserne og disse ødelægges af varmen 

derfra: Bestyrelsen henviser til alm. sund fornuft ved brug af disse – evt. kan de 

sættes på de alm. tilgængelige grille når de er tændt og derved undgås ødelæggelse af 

bordene. 

Erindringsliste: Bestyrelsesmedlem spørger til hvad der sker med de p-pladser, som et enigt 

bestyrelse i afd. 7 har vedtaget på tidligere møde, med etablering af 2-4 p-pladser for enden af 

Ab.vej 51 ?? Hvornår iværksættes de?? 

Referenten takker for et godt møde  

Næste møde den 13. nov. kl. 18.00 


